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Generalforsamlingen MHDK   
Afholdt d. 21.11.21 i Bogense. 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Ændring af dagsorden ved stemmetal iflg. paragraf 12. Ønske om at tilføje et punkt vedr. 

vandrepokal og flytte punktet vedr. eksklusion af medlem frem på dagsordenen. Der er 38 

stemme berettigede. Der er 22 stemmer for dagsorden ændres og 12 imod. (Fire stemmer kan 

ikke places). Dagsordenen blev ændret.  

 

2. Punkt 2. Valg af dirigent samt 2 stemmetællere, bestyrelsen og suppleanterne er undtaget 

Dirigenten blev Steen Madsen. 

Stemmetællere blev Denise Andersen og Helle Bøgelund. 

 

2.1. Beretning om foreningen ved formanden til godkendelse 

   Formanden beretter for året der er gået i MHDK. Beretningen er vedhæftet som bilag. 

Formandens beretning er godkendt. 

 

3. Behandling af ekskluderingen af et MHDK-medlem 

Medlemmet får ordet og forklarer at sagen har kørt siden 2019 og eskalerer i 2020. Medlemmet 

fortæller at bestyrelsen har beskyldt medlemmet og et andet medlem for at forfalske reg. nr. og 

konto nr. for egen vindings skyld og deraf selv "score kassen" til egen fordel, dette er der dog ikke 

belæg for er sket.  

Medlemmet repræsenterende på daværende tidspunkt også en en anden forening. Medlemmet 

beretter at medlemmet selv samt andre både fra MHDK og anden forening udstiller på Gørlev 

hvor disse også er heste der er registrerede i MHDK. Der er tale om misforståelser og manglende 

kommunikation mellem medlemmet og bestyrelsen, da bestyrelsen ikke har svaret på 

henvendelser via mail. 

Bestyrelsen svarer på medlemmets fremlæggelse og anfører at bestyrelsen aldrig beskyldt 

medlemmet for at stjæle. Samtalen vedrørende samtalen mellem Gørlev kontra bestyrelses 

formanden for MHDK , så beretter formanden at der blev sagt farvel og ikke smidt på. Gørlev 
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heste ansvarlig har åbenbart misinformeret både MHDK og anden heste forening i den her sag. 

Der stemmes om medlemmet skal forsætte som medlem i foreningen. Der er 38 stemme 

berettigede. Der er 13 stemmer for at medlemmet skal ekskluderes af MHDK og 25 nej til 

medlemmet ikke skal ekskluderes som medlem af MHDK. 

Medlemmet er hermed fuldgyldigt medlem af MHDK uden sanktion af kontingentet m.m. alt kører 

som hidtil. 

 

4. Punkt 4. Vandrepokalen 

Dem der har skænket pokalen, taler deres sag til generalforsamlingen da disse er gjort ansvarlige 

for at pokalen ikke er afleveret tilbage til kåringen 2021, pga. div twister mellem skænker og 

MHDK. Twisten går på at skænker ikke ønsker at MHDK skal have pokalen tilbage.  

Bestyrelsen har oprettet en fogedsag for at få pokalen udleveret.  

Generalforsamlingen beslutter at bestyrelsen indkøber en ny vandrepokal som er i MHDK´s eje.   

Generalforsamlingen er enige om at sagen lukkes ligeledes skal sagen lukkes hos fogedretten. 

MHDK afholder de udgifter der måtte komme på sagen når den lukkes. Dette er vedtaget ved et 

stort flertal af medlemmerne på generalforsamlingen. 

 

5. Punkt 5. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Regnskabet var ikke godkendt af revisoren 14 dage før generalforsamlingen, sådan som 

vedtægternes § 10 ellers foreskriver. Grundet travlhed hos revisoren er det ikke godkend 

rettigdigt. Revisoren har dog påtegnet og godkendt regnskabet før generalforsamlingen. Jill 

Havbæk har ikke godkendt regnskabet, men de øvrige bestyrelsesmedlemmer har godkendt og 

underskrevet regnskabet.  

Der stilles spørgsmål til nogle af posterne, da det er uklart hvordan de er gjort op. Det er ikke 

muligt at få klarhed over enkelte poster og kan regnskabet ikke godkendes.  

Det aftales at regnskabet skal retur til revisoren og tages med til ekstraordinær generalforsamling.  

 

6. Behandling af indkomne forslag 
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Der er indsendt en række forslag til ændringer af vedtægter, men medlemmerne har et generelt 

ønske om at få revideret vedtægterne på et overordnet plan. Der er uklarhed om flere 

bestemmelser, ligesom kåringsreglement, vedtægter og avlsplan skal adskilles bedre så det er 

lettere at arbejde med. 

De indkomne forslag bliver hensat til det nedsatte udvalg skal arbejde med de indkomne forslag 

oveni revideret vedtægterne for MHDK. 

Der forslås der nedsættes et udvalg som har som opgave at gennemgå MHDK´s vedtægter da 

disse er misvisende og mangelfulde. der stemmes om det, et flertal stemmer for et udvalg der i 

samråd med 2 bestyrelsesmedlemmer skal udfærdige en ny vedtægt som skal godkendes på en 

ekstraordinær generalforsamling.  

Indkomne forslag sættes i bero til en ekstraordinær generalforsamling indenfor de næste 2 mdr. - 

hvor vores dirigent tilbyder sig til at være behjælpelig med eksterne muligheder.  

 

7. Fastsættelse af kontingentet 

Ønske fra et medlem om at kontingentet nedsættes. Spørgsmål om behovet for adgang til 

Hestedata og diskussion af om man evt. kan nedsætte kontingentet ved at lukke for adgangen og 

dermed ikke have en udgift på 50 kr. pr. medlem. Der er ikke fremsendt et forslag til at ændre på 

adgangen til Hestedata og derfor kan den del ikke tages med på dette års generalforsamling. 

Flertallet fastholder det nuværende kontingent. 

 

8. Valg af bestyrelse og suppleanter 

Opstillere til bestyrelse: Gry Frellesvig Bertelsen, Pia Kjærgaard, Jill Poulsen, Daniel Romer, Jane 

Jensen. Alle vælges ind. 

Jill Havbæk Jespersen og Stine Andersen bliver siddende i bestyrelsen.  

Suppleanter: 1. suppleant er Helle Bøgelund og 2. suppleant er Cecilie Andersen. 

Der spørges efter medlemmer, som ønsker at deltage i udvalget omkring revision af vedtægterne. 

Kelly McLaughlin og Helle Bøgelund byder ind. Når referatet sendes ud til alle medlemmer, har 

flere mulighed for at melde sig og herefter nedsættes et udvalg. Ønsket er at der kan indkaldes til 

ekstraordinær generalforsamling i løbet af februar. Der skal også gerne sidde en eller to 

bestyrelsesmedlemmer i udvalget.  
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9. Eventuelt 

Der spørges til opdatering af hingstelisten og resultater fra Føl og Plagskuet. 

Stutteri Teglmosen får tildelt to bronzemedaljer for deres flotte avlsarbejde.  

 

 

 

Tak til de afgåede bestyrelsesmedlemmer og til de fremmødte. 

 

 


